
IZBORNA I GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA 2008.  
zapisnik i odluke 

 

Zapisnik i odluke redovne Godišnje skupštine Saveza, održane 2. srpnja u Zagrebu, u Domu sportova, 
Trg Krešimira Ćosića, dvorana 48, od 18.00 do 20.00 sati. 

Nazočni: 
Predsjednik Saveza: Velimir Čerkez (do točke 4. i od točke 5.3) 
BK Fortuna Vrbovec: Darko Dananić, Marijan Rihtar;  
BK Mangan Dubrovnik: Vlaho Čerjan, Irena Čupić; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb: Šime Zekan, Renata Hadžihalilović; 
BK Međimurje Čakovec: Danijel Zadravec; 
BK Moslavina Kutina: Dragan Krnjić, Tea Krnjić; 
BK Nika Zagreb: Anja Gorup, Petra Bručić; 
BK Ogulin:Tomislav Luketić, Vlasta Luketić; 
BK Požega: Karolina Hodak, Ana Aljinović; 
BK Purger Zagreb: Damir Skorup, Jadranka Tucaković; 
BK Stella Zagreb: Željko Miškulin, Mladen Lončarec; 
BK Sušak Rijeka: Damir Ilić, Željko Badjuk; 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić; 
Zagrebački badmintonski savez: Lidija Petrinović Zekan, Ratko Cvetnić;  
 
Izočni: 
BK Max Zagreb  
BK Ružmarinka Zagreb 
BK Tempo Zagreb 
BK Osijek 
Hrvatski badmintonski klub Max (u punopravnom članstvu od točke 8.1) 
BK Split (u punopravnom članstvu od točke 8.1) 
 
Također nazočni:  
Tatjana Operta, tajnica Saveza do točke 4. 
Jasmin Majstorović, tajnik Saveza od točke 5.3 
Velimir Čerkez, kandidat za Predsjednika Saveza od točke 4. do točke 5.3. 
Mario Hadžihalilović, kandidat za Predstavnika regije Centar 
 

Predsjednik Saveza Velimir Čerkez rezimirao je uspjehe Hrvatskog badmintonskog saveza u 
proteklom mandatu te je pozdravio nazočne i otvorio sjednicu.  
  

1. Izbor Verifikacijskog odbora: 
1.1 Izbor  
Predsjednik je predložio slijedeći sastav verifikacijskoga odbora: Šime Zekan, Silvio Jurčić, Darko 
Dananić. Prijedlog je dan na glasovanje. 

Većinom glasova je donesena 
 

ODLUKA 
 

U sastav Verifikacijskog odbora imenuju se: Šime Zekan, Silvio Jurčić, Darko Dananić. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu  
Verifikacijski odbor je po provjeri skupštinskih prijavnica izvijestio da je u sastavu Saveza 17 klubova, 
što čini kvorumsku kvotu od 18 skupštinara. Na sjednici je nazočno 25 skupštinara, što znači da 



skupština može donositi odluke, a natpolovična je većina 13 skupštinara. Obzirom da na sjednici nije 
bilo upisničke dokumentacije skupštinar Ratko Cvetnić imao je upite oko statusa pojedinih članica 
(jesu li platile članarinu i jesu li u mandatu) na što je skupštinar Željko Miškulin, u svojstvu direktora 
Saveza, odgovorio da su ti podaci provjereni i da svi navedeni klubovi mogu sudjelovati na skupštini. 
 
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
Skupštinar Ratko Cvetnić predložio je dopunu dnevnog reda točkom 1.3 Usvajanje dnevnog te je 
uputio upit oko točke 6. Prijedlozi promjena Statuta Saveza u vidu dva prijedloga Zagrebačkog 
badmintonskog saveza od prije par mjeseci: 1. uvođenje predstavnika Zagrebačkog badmintonskog 
saveza u Upravni odbor , 2. uvođenje ˝rodne klauzule˝ u Statut HBS-a (peporuka HOO-a da se u 
statute uvrsti da Upravni odbor ne može biti sastavnjen od pripadnika samo jednog spola). U raspravi 
je predloženo da se navedene promjene Statuta rasprave na prvoj sjednici novoga Upravnog odbora. 
 
Većinom glasova je donesena  
 

ODLUKA 
 

Prijedlozi Zagrebačkog badmintonskog saveza za promjene Statuta –uvođenje predstavnika 
Zagrebačkog badmintonskog saveza te uvođenje ˝rodne klauzule˝ u Statut HBS-a – raspravit će se na 
prvoj sjednici novog Upravnog odbora. Dopunjeni dnevni red dan je na glasovanje. 
 
Većinom glasova donesana je  
 

ODLUKA 
 

Usvaja se dnevni red dopunjen točkom 1.3. Usvajanje dnevnog reda. 
 
 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2007. 
Predsjednik Saveza podsjetio je da su ovi dokumenti objavljeni na internetskim stranicama Saveza 22. 
svibnja 2007. Budući da primjedbi nije bilo predsjednik je dao dokumente na ovjeru. 
 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Ovjerava se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2007. 
 
 
 
3. Usvajanje Izvješća za sezonu 2007.-8. i Olimpijski ciklus 2004.-8.  
Skupštinarka Lidija Petrinović Zekan predložila je da se u Izvještaj pod točku 1. Općenito uvrsti da je 
dobivena prva generacija diplomiranih trenera u hrvatskom badmintonu (na tečaju organiziranom u 
suradnji s HOO-om). Skupštinar Ratko Cvetnić predložio je da se u istu točku uvrsti da je naš Savez 
imao pa izgubio radno mjesto – putujući trener te da se u točku 5. Obaviještavanje i propaganda uvrsti 
da su odluke dužnosnika nestale s internetskih stranica, na što je Tajnica Saveza Tatjana Operta 
odgovorila da su sve donesene odluke objavljene. Skupštinar Šime Zekan pohvalio je sadržajno tekst 
Izvještaja, posebno iscrpan izvještaj o natjecanjima i nastupima igrača (točka 3. Trening i natjecanja). 
Dopunjeni Izvještaj dan je na glasovanje. 
 
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se Izvješće za sezonu 2007.-8. i Olimpijski ciklus 2004.-8. s dopunama u točki 1. Općenito – 
dobivena prva generacija diplomiranih trenera i Savez imao pa izgubio radno mjesto (putujući trener); 
te u točki 5. Obaviještavanje i propaganda – tijekom ciklusa dužnosnici su sve rjeđe obavještavali o 
svojim odlukama. 
 



 
 
4. Razriješenje dosadašnje uprave Saveza uz istodobni izbor predsjedavajućeg za nastavak 
sjednice do izbora novoga predsjedavajućeg 
Razriješeni su dužnosnici dosadašnje uprave Saveza te je, sukladno točki 4.2.1 Statuta, kao najstariji 
skupštinar za predsjedavajućeg predložen skupštinar Željko Badjuk. Prijedlog je dan na glasovanje. 
 
Jednoglasno je donesena 
 

ODLUKA 
 

Za predsjedavajućeg se do izbora novog Predsjednika Saveza izabire Željko Badjuk. 
 
4.1. Izvještaj Verifikacijskog odbora o kvorumu saziva Skupštine. 
Verifikacijski odbor izvijestio je da su na sjednici nazočna 24 skupštinara (bez dosadašnjeg 
predsjednika Saveza Velimira Čerkeza) te da je natpolovična većina 13 skupštinara. 
 
 
 
5. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine 
Za mjesta stegovnog suca, predstavnika regija Sjever i Istok nije bilo prijavljenih kanidata. Primjedbe 
na materijale o kandidatima za dužnosnike Saveza imao je skupštinar Ratko Cvetnić – materijali o 
kandidatima (životopis, plan rada) skupštinarima nije dostavljen u statutarnom roku (najkasnije 10 
dana prije skupštine) već je skupštinarima dan na samoj skupštini. Istu primjedbu imao je i skupštinar 
Silvio Jurčić uz napomenu da je nemoguće u tijeku same skupštine pročitati materijale od 30 stranica. 
Skupštinar Željko Miškulin (dosadašnji direktor Saveza) odgovorio je da su odnosni materijali na 
vrijeme stigli u Savez, ali ih zbog tehničkih razloga nije bilo moguće na vrijeme umnožiti i dostaviti 
članovima te je stoga odlučeno da se svi kandidati predstave na samoj skupštini te da skupštinari na 
taj način upoznaju njih i njihov plan rada. Skupštinari su pristupili glasovanju. 
 
Većinom glasova donesena je 
 

ODLUKA 
 

Prihvaćaju se materijali o kandidatima za dužnosnike Saveza dani na samoj skupštini. 
 
5.1 Izvještaj Verifikacijskog odbora o valjanosti kandidatura 
Verifikacijski odbor izvijestio je da su sve kandidature valjane. 
 
5.2 Glasovanje 
Prije samog glasovanja svi kandidati za dužnosnička mjesta ukratko su se predstavili skupštinarima i 
iznijeli svoj plan rada na dužnosnti. Skupštinarima su podijeljeni glasački listići te se pristupilo tajnom 
glasovanju. Nakon obavljenoga glasovanja Verifikacijski odbor pristupio je prebrojavanju glasova. 
 
5.3 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o ishodu glasovanje i novom kvorumu 
Verifikacijski odbor izvijestio je o ishodu glasovanja: 
Za Predsjednika Saveza jednoglasno (24 glasa za) je izabran jedni kandidat Velimir Čerkez. Za 
Direktora Saveza većinom glasova (23 glasa za, 1 glas protiv) izabran je jedni kandidat Željko 
Miškulin. Za Tajnika Saveza većinom glasova (23 glasa za, 1 glas protiv) izabran je jedini kandidat 
Jasmin Majstorović. Za Predstavnika regije Jug većinom glasova (21 glas za, 3 glasa protiv) izabran je 
jedni kandidat Vlaho Zlošilo. Za Predstavnika regije Zapad većinom glasova (20 glasova za, 4 glasa 
protiv) izabran je jedini kandidat Željko Badjuk. Za Predstavnika regije Centar ni jedan od dvojice 
kandidata (Darko Dananić, Mario Hadžihalilović) nije dobio natpolovičan broj glasova budući da su 
među listićima bila tri nevažeća listića (sa zaokružena oba kandidata). 
Verifikacijski odbor također je izvijestio da je na sjednici nazočno 25 skupštinara (s novim 
Predsjednikom Saveza Velimirom Čerkezom). 
 
6. Prijedlozi promjena Statuta Saveza 
Predloženo je bilo donošenje Statuta Saveza usklađenog s novim Zakonom o športu i Statutom HOO-



a te uvođenje šestog predstavnika članica Saveza u Upravni odbor Saveza – predstavnika 
Zagrebačkog badmintonskog saveza. Prijedlog je dan na glasovanje. 
 
Većinom glasova donesena je 
 

ODLUKA 
 

Donesen je novi Statut Saveza usklađujen s novim Zakonom o športu i Statutom HOO-a te se uvodi 
šesti predstavnik članica Saveza – predstavnik Zagrebačkog badmintonskog saveza. 
 
 
 
7. Usvajanje Plana rada za Olimpijski ciklus 2008.-12. i sezonu 2008.-9. 
7.1 Usvajanje Financijskog plana za 2008. 
Direktor Saveza Željko Miškulin dao je kraći uvod u Financijski plan za 2008. Skupštinar Šime Zekan 
naglasio je da za međunarodne nastupe seniora valja naznačiti iznos od 64 000 kn, iako je izgledno 
da će se primjenom plana za međunarodna natjecanja predloženom u Planu rada za Olimpijski ciklus 
2008.-12. i sezonu 2008.-9. (točka 3.1 Međunarodna natjecanja) potrošiti manje. Nadopunjeni plan 
dan je na glasovanje. 
 
Jednoglasno je donesena  
 

ODLUKA 
 

Prihvaća se Plan rada za Olimpijski ciklus 2008.-12. i sezonu 2008.-9. dopunjen s odredbom da se za 
međunarodne nastupe seniora izdvoji iznos od 64 000 kn. 
 
 
 
8. Prijem novih članica Saveza 
8.1 BK Split i Hrvatski badmintonski klub Max 
Verifikacijski odbor provjerio je materijale i podneske dosadašnjeg pridruženog člana BK Split, te 
novosnovanog kluba HBK Max te je prijem klubova u punopravno članstvo Saveza dan na glasovanje. 
 
Većinom glasova donesena je  
 

ODLUKA 
 

U punopravno članstvo Saveza primaju se BK Split i Hrvatski badmintonski klub Max. 
 
9. Ostalo 
Pod ovom točkom nije bilo nikakvih prijedloga skupštinara. 
 
 
 
Budući da više nije bilo upita predsjednik se zahvalio skupštinarima i zaključio sjednicu. 
 
 

 
Zapisničar 

Tajnik Saveza (od točke 5.3) 
Jasmin Majstorović 

 
 
 

Predsjednik Saveza (do točke 4. i od točke 5.3) 
Velimir Čerkez 

 
 
 



Direktor Saveza (do točke 4. i od točke 5.3) 
Željko Miškulin 

 
 


